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Abstract (en)
The electropneumatic valve (10) has the standard housing (14) of a 5-way valve. It has a spool bore (15) and five adjacent chambers (18-23). It has
at least one supply connection (24), two operating connections (25,26) and a return flow line (27,28). Two spools (32,33) slide in the bore, actuated
by the pressure medium. It has two control edges (34,35) according to their 3/2 function. A drive piston (42,51) also acts as an actuator, and two
electromagnetic inlet valves (38,39) control the piston and are located together on an end face (16) of the standard housing. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine elektropneumatische Ventileinrichtung (10) vorgeschlagen, bei der in einem fünfkammerigen Standardgehäuse (14) eines
5/2-Wegeventils zwei Längsschieber (31, 32) für 3/2-Wegefunktion angeordnet sind, die über zwei Vorsteuerventile (38, 39) in einem
Vorsteuermodul (12), der an einer Stirnseite (16) des Standardgehäuses (14) angeordnet ist, unabhängig voneinander vorsteuerbar sind. In einem
Ventilträgersystem können damit auf einem Ventilplatz bei verringertem Bauraum und Kosten mehr Ventilfunktionen untergebracht werden, wobei
sich der Durchfluß noch steigern läßt. <IMAGE>
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